
Samrådsspørgsmål H
Mener ministrene, at man med en forhøjelse af 
prisen på brænde forbedrer konkurrencevilkårene 
for danske skovejere?

Svar:
Som omtalt i forrige besvarelse, så er 
Skatteministeriet i øjeblikket ved at undersøge 
afgiftsgrundlaget for 
forsyningssikkerhedsafgiften.

Den endelige afgift forventes dog at være neutral 
i forhold til danske skovejeres 
konkurrencevilkår. 

Dette skyldes, at der, ligesom det gælder for 
andre punktafgiftspligtige varer, vil blive 
opkrævet afgift af importeret biomasse. 
Tilsvarende vil eksport af biomasseprodukter 
ikke blive belastet af 
forsyningssikkerhedsafgiften.

Da afgiften ligeledes forventes overvæltet i 
forbrugerprisen på de pågældende varer, er det 
ikke virksomhederne, men derimod forbrugerne, 
som kommer til at bære afgiften.
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